



CHAPITRE 21

CHAPTER 21

Loi modifiant la Loi du conservatoire de la province de Québec

An Act to amend the Music and Dramatic Art Institute Act

[Sanctionnée le 24 avril 1963]

[Assented to 24th April 1963]

SA MAJESTÉ, de l'avis et du consentement du Conseil législatif et de l'Assemblée législative de Québec, décrète ce qui suit:

HER MAJESTY, with the advice and consent of the Legislative Council and of the Legislative Assembly of Quebec, enacts as follows:

1942, c.
22, a. 16,
remp.

1. L'article 16 de la Loi du conservatoire de la province de Québec (6 George VI, chapitre 22) est remplacé par le suivant:

1. Section 16 of the Music and Dramatic Art Institute Act (6 George VI, chapter 22) is replaced by the following:

Jury.

"16. Le ministre nomme chaque année les membres des jurys chargés d'examiner les élèves.

"16. The minister shall appoint each year the members of the juries charged with the examination of the students.

Membre d'office.

Le directeur du conservatoire fait d'office partie de ces jurys."

The director of the Institute shall *ex officio* be a member of such juries."

Entrée en vigueur.

2. La présente loi entre en vigueur le jour de sa sanction.

2. This act shall come into force on the day of its sanction.